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Stavebnictví se k růstu nevrátí asi ani příští rok 
Propad tuzemského stavebnictví bude letos 
eskalovat, k růstu se odvětví pravděpodob-
ně nevrátí ani v roce 2013, soudí většina 
ředitelů tuzemských stavebních podniků. 
Pokles tržeb očekávají v oboru tři ze čtyř 
firem. Výsledky průzkumu mezi šéfy sta-
vebních firem zveřejnily společnosti CEEC 
Research a KPMG Česká republika. 
„Vyhlídky českého stavebnictví jsou pesi-
mistické především kvůli chybějícím fi-
nančním zdrojům na straně veřejné poptáv-
ky a restriktivnímu přístupu k financování 
nového developmentu na straně bank,“ 
uvedl partner KPMG ČR Pavel Kliment. 
Novou výstavbu komerčních budov, jako 

jsou kanceláře nebo obchodní centra, omezují přísné podmínky bank pro získání úvěrů, soudí ge-
nerální ředitel developerské skupiny Crestyl Omar Koleilat. „Proto se domnívám, že stavební akti-
vita bude v této oblasti malá, nicméně se trh pravděpodobně začne trochu hýbat a v roce 2013 
bychom pak mohli zažít začátek stavby komerčních projektů ve větším množství než nyní,“ řekl 
šéf Crestylu. Prezident Svazu podnikatelů ve stavebnictví Václav Matyáš na diskusním setkání 
uvedl, že z trhu zmizelo poměrně velké množství malých a středních firem. Další stavební podniky 
jsou podle něj na pokraji krachu, mnohé nemají na splácení závazků, hodně stavbařů zvýšilo počet 
nezaměstnaných. 

Investice do infrastruktury letos klesnou o 35 procent 
Letošní investice do dopravní infrastruk-

tury budou proti rozpočtovému výhledu  
z roku 2010 nižší asi o 35 procent. Podob-
né to bylo i v roce 2011. Uvedl to ministr 
dopravy Pavel Dobeš. Podle něj za sníže-
ním investic stojí nižší částka ze státního 
rozpočtu. Navíc se letos zřejmě významně 
přesunou chystané finanční prostředky do 
roku 2013. Půjde řádově o miliardy korun. 

Letos v prvním pololetí se chce minister-
stvo zasadit o vypsání maximálního počtu 
výběrových řízení na dopravní stavby, 
které by měly začít nejpozději v příštím 
roce, aby se jejich realizace stihla do roku 
2015. ČR by tak na ně mohlo čerpat pro-
středky z evropských fondů. Mezi významnými stavbami je například úsek Přerov-Lipník na D1, 
pokračování výstavby D3 u Veselého nad Lužnicí nebo modernizace D1 mezi Mirošovicemi a 
Kývalkou, kde by letos mělo začít pět staveb. Modernizace D1 s rozpočtovanou částkou 23 miliard 
Kč je podle Dobeše jedním z tzv. náhradních projektů, pro které chce úřad využít prostředky slíbe-
né z evropských fondů. 

Letošní rozpočet fondu dopravní infrastruktury počítá s výdaji kolem 41 miliard korun. Je to  
o čtyři miliardy více, než měl mít podle původního návrhu, ministerstvo dopravy ale požadovalo 
navýšení o osm miliard. Loni byl rozpočet 61 miliard Kč. 
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Problémové zakázky loni srazily zisk tuzemské Skansky 
Čistý zisk přední tuzemské stavební firmy 

Skanska se loni v Česku a na Slovensku mezi-
ročně propadl o 93 procent na 67 milionů 
korun. Tržby společnosti klesly o 19 procent 
na 19,5 miliardy korun. Příčinou horšího hos-
podaření jsou například některé ztrátovější 
projekty z minulých let a celková krize staveb-
nictví. „Tento výsledek je způsoben zejména 
nutností sanovat v loňském roce problémy  
z minulosti. Museli jsme vytvořit opravné 
položky a rezervy na některé projekty realizo-
vané před rokem 2008. A na těchto projektech 
dochází k plnění záručních závazků a řešení dalších problémů,“ uvedl předseda představenstva  
a generální ředitel Skansky Dan Ťok. 

Provozní zisk podniku se v minulém roce snížil o 87 procent na 155 milionů korun. „Není to 
určitě proto, že bychom šli do zakázek se ztrátou nebo pod náklady,“ dodal k příčinám poklesu 
výsledku šéf firmy. 

Mezi problémové zakázky, které loni pokazily Skansce zisk, patří podle Ťoka například ekolo-
gická rekultivace v Řeporyjích u Prahy, výstavba Regionálního centra v Hradci Králové nebo ba-
zénu ve Valašském Meziříčí. V Bratislavě společnost také zastavila plány na výstavbu bytového 
areálu, protože tržní hodnota projektu klesla na polovinu. 

Skanska má nyní smluvené zakázky v hodnotě kolem 21 miliard korun. „To je paradoxně lepší 
situace než v loňském roce,“ poznamenal finanční ředitel Skansky Patrik Choleva. 

Česká Subterra uspěla v Srbsku 
Subterra uspěla v Srbsku v tendru na výstavbu dálniční-
ho úseku v délce 23 kilometrů. Součástí zakázky je také 
stavba tunelu. Hodnota zakázky je zhruba  
495 milionů korun. Stavba má začít už letos na jaře. 
Dokončení celé zakázky bude trvat přibližně dva roky. 
Dálniční úsek Prosek u Niše-Crvena Reka je součástí 83 
kilometrů dlouhé východní větvě silničního koridoru, 
který se má po dokončení stát páteřní komunikací Srb-
ska. 

Pro Subterru je podobně jako pro řadu dalších stavebních firem expanze do zahraničí způsobem 
úniku před krizí tuzemského stavebnictví. „Plán výkonů roku 2012 je na úrovni roku předchozího. 
Z toho je v současné době již poměrně významná část zajištěna; více než deset procent z celkové-
ho obratu je k realizaci na zahraničních trzích a tento podíl by měl v následujících letech dále na-
růstat,“ uvedl k výhledu Subterry generální ředitel firmy Ondřej Fuchs. 

Subterra není na Balkáně nováčkem. Již dříve budovala silnice v Chorvatsku. Z dalších zahra-
ničních zakázek se firma například podílí na rekonstrukci železničního koridoru v Maďarsku. 

Díky exportu na Západ loni Lasselsberger zvýšil prodej 
Výhradně díky nárůstu vývozu na západoevropské trhy prodal loni plzeňský Lasselsberger  

o deset procent keramických obkladů více než v roce 2010. Šlo o 26,5 milionu metrů čtverečních 
obkladaček a dlaždic, zejména produktů středního a vyššího cenového segmentu. Jediný český 
výrobce keramických obkladů letos plánuje nárůst o další dvě procenta, opět díky exportu na Zá-
pad, řekl generální ředitel podniku Roman Blažíček. Tržby se firmě zvýšily oproti roku 2010 o pět 
procent, jejich výši ale nezveřejnila. V ČR prodeje od roku 2008 výrazně klesají. Zatímco v roce 
2009 podnik v tuzemsku prodal 43 procent produkce, v roce 2010 to bylo 36 procent a loni  
32 procent. Letos prodeje v ČR opět klesnou na 30 procent. Podnik očekává propad české stavební 
výroby o pět procent, stejně jako loni, protože nezačínají žádné velké stavby. 

OHL ŽS plánuje další propouštění 
Pětka českého stavebnictví – OHL ŽS plánuje 

další propouštění. Loni přišlo o práci zhruba 400 
jejích zaměstnanců, letos to bude zřejmě dalších 
100 až 200. Koncem loňského roku zaměstnávala 
1600 lidí. Podle vyjádření generálního ředitele 
firmy Michala Štefla, OHL ŽS v posledních le-
tech také klesají výnosy z 10,5 miliard v roce 
2010 na devět miliard korun v loňském roce. Jako 
jeden z důvodů poklesu výnosů Štefl zmínil úspo-
ry vlády v investičních programech. Dalším důvodem byla finanční krize v ČR a okolních zemích. 
„Naše společnost na to reagovala především orientací na zahraniční regiony, Balkán, Polsko a 
východní Evropu,“ uvedl Štefl. 

Tendr na modernizaci trati do Plzně 
Správa železniční dopravní cesty vypsala 

tendr na modernizaci trati z Rokycan do Plz-
ně. Odhadovaná hodnota zakázky, kterou již 
na počátku února schválila vláda, přesahuje 
7,53 mld. Kč bez DPH. Firmy se o zakázku 
mohou ucházet do 23. května, obálky s jejich 
nabídkami budou otevřeny následující den. 

MF ČR zveřejnilo údaje o hospodaření obcí 
Ministerstvo financí zveřejnilo na svém 

webu údaje o hospodaření obcí. Lidé si tak 
mohou zjistit poměr zadlužení k majetku své, 
ale i jakékoli jiné obce a další informace. 

Klaus podepsal novelu o veřejných zakázkách 
Podmínky pro zadávání veřejných zakázek 

se zpřísní, prezident Václav Klaus totiž pode-
psal parlamentem přijatou novelu příslušného 
zákona. Vítězné firmy budou muset např. 
zveřejnit subdodavatele, kteří dostanou přes 
10 % z ceny zakázky. Ruší se tzv. losovačky a 
zmizet má i situace, aby výběrové řízení bylo 
vypsáno na míru konkrétní firmě. 

Olomouc zahájila rekonstrukci Dolního náměstí 
Olomoucká radnice zahájila dlouho pláno-

vanou rekonstrukci Dolního náměstí v histo-
rickém centru města. Opravy potrvají až do 
poloviny příštího roku. Náklady rozsáhlé 
rekonstrukce včetně archeologického průzku-
mu, který začal loni na podzim, budou činit 
asi 128 mil. Kč. Většinu z nich uhradí dotace 
z evropských fondů. 

Stavba jaderného bloku v Dukovanech 
Ministerstvo průmyslu a obchodu kromě 

plánované výstavby dvou nových jaderných 
bloků v Temelíně zvažuje ještě jeden další  
v Jaderné elektrárně Dukovany. Podíl jádra na 
výrobě elektřiny by díky tomu za 20 až 25 let 
vzrostl z nynějších 30 % na více než polovinu. 

Do Tyršových sadů se vrátí kavárna 
Zároveň s úpravami pardubických Tyršo-

vých sadů vznikne na straně u Sukovy třídy 
nová kavárna. Město na ni v rozpočtu vyčleni-
lo 6,5 mil. Kč, připravena je projektová doku-
mentace i stavební povolení. 

Stát přišel o dvě miliardy z EU kvůli mýtu 
Ministerstvo dopravy muselo odepsat část 

dotace z Evropské unie na Pražský okruh, 
rozpočet na české dálnice tak přišel o 2 mld. 
Kč. Stát totiž zvedl sazbu mýta, kterým si na 
stavbu silnic vydělává, čímž podle pravidel 
EU ztratil nárok na část peněz. Stát má navíc 
problém vyčerpat bruselské peníze a podle 
dokumentů ministerstva dopravy je tak ohro-
ženo až 16 mld. Kč. 

Společnost Eurovia CS podala kvůli D47 žalobu 
Eurovia CS podala kvůli dálnici D47 žalobu 

k rozhodčímu soudu při Hospodářské a Agrár-
ní komoře ČR. Reagovala tak na dopis Ředi-
telství silnic a dálnic (ŘSD) z počátku února, 
které chce stavební firmě vrátit k opravě zvl-
něný úsek dálnice u Ostravy s tím, že nebyla 
stavba řádně dokončena a předána. 
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Na Vysočině vyrábí elektřinu 38 bioplynových stanic 
Na Vysočině je podle údajů distribučních 

společností v provozu 38 bioplynových stanic. 
Bioplynky se staví hlavně v posledních 
čtyřech letech, často vznikají v zemědělských 
podnicích. Loni na jaře jich fungovalo na Vy-
sočině kolem dvou desítek. Stále přibývají 
další projekty, jen na krajských webových 
stránkách se jich od konce minulého roku 
objevilo asi pět. 

Barrandov a Butovice uvažují o lanovce 
Barrandov a Nové Butovice by mohla  

v budoucnu spojit lanovka. Vyplývá to z plánů 
Prahy 5. Výstavba dvoukilometrové lanovky 
by stála asi 500 mil. Kč, přepravit by mohla až 
550 lidí za hodinu. Kdo by stavbu zaplatil, 
není zatím jasné. 

Souhlas k záměru stavby spalovny 
Souhlasné stanovisko k záměru stavby spa-

lovny komunálního odpadu v Chotíkově vydal 
odbor životního prostředí Plzeňského kraje. 
Součástí této velké EIA (posouzení vlivu stav-
by na životní prostředí) jsou desítky podmínek 
pro přípravu stavby, výstavbu, zkušební a 
trvalý provoz. 

Na Letné začínají povrchové opravy 
Na pražské Letné začaly rozsáhlé povrchové 

opravy, které navazují na výstavbu tunelového 
komplexu Blanka. Trvat budou téměř osm 
měsíců. Tunelový komplex Blanka by měl být 
zprovozněn v roce 2014, do té doby bude 
nutné dokončit povrchové úpravy také na 
dalších místech. Termín těchto prací zatím 
Metrostav neoznámil. 

MMR přispěje na stavby nájemních bytů 
Ministerstvo pro místní rozvoj vypíše letos 

na jaře novou nabídku pro stavitele nájemních 
bytů, kteří by mohli na své projekty čerpat 
úvěry s nízkým úrokem. Celkem na půjčky 
uvolní 300 mil. Kč. 

Hráz ve Vranově se na dvě sezony uzavře 
Ve Vranově nad Dyjí se bude od října 2013 

opravovat koruna hráze. Hráz proto po dvě 
letní sezony nebude přístupna pěším ani auto-
mobilové dopravě. Opravy za zhruba 70 mil. 
Kč by měly skončit v květnu 2016. 

Obchvat Strážek k dálnici D8 nebude 
Krajský úřad fakticky zamítl stavbu obchva-

tu kolem obce Strážky na Ústecku. Stavba 
budila hodně emocí, protože občané ji chtěli 
co nejdál od vesnice, zatímco plánovaný ob-
chvat měl vést těsně kolem obce, a to i za cenu 
zbourání některých domů. Úředníci nakonec 
rozhodli, že stavět se nebude. 

Ceny nemovitostí budou stagnovat 
Ceny nemovitostí v ČR budou letos stagnovat. Mohou ale zlevnit starší panelové byty. Nabídka 

nemovitostí bude převyšovat poptávku, vyplývá ze studie, kterou zveřejnila poradenská společnost 
Deloitte. Ceny stavebních pozemků by podle Deloitte mohly mírně růst. „Pokles cen očekáváme 
především u starších, zejména nerekonstruovaných bytů panelového typu, bytů a projektů v do-
pravně hůře dostupných a nedostatečně sociálně vybavených lokalitách,“ uvedla Diana Rádl Roge-
rová, partnerka společnosti Deloitte. Investice do komerčního nájemního bydlení dle studie před-
stavuje z dlouhodobého hlediska stabilní a bezpečný výnos. „Rezidenční trh nachází podporu pře-
devším v prozatímním slibném vývoji hypotečního trhu, v klesajících cenách stavebních prací a 
materiálů a hledání nových konceptů,“ uvedl manažer pro nemovitosti v Deloitte Filip Endal. 

Nová stavba na Václavském náměstí bude hotová v září 
Společnost Mustela rakouského developera Wolfganga 
Müllera dokončí letos v září výstavbu nového víceúčelo-
vého domu v Praze na Václavském náměstí. Oznámila to 
firma MAX Immo, která zajišťuje pronájem a prezentaci 
projektu. Výši investice do projektu neuvedla. Zcela nová 
stavba vzniká na Václavském náměstí vedle paláce Koru-
na. Budova pro kanceláře a obchody se bude jmenovat 
Diamant, tedy stejně jako stavba, která tam stála až do 
demolice v roce 2007. Původní obchodní dům Diamant 
vznikl v roce 1895. Nový projekt nabídne 10 765 m2 
podlažní plochy. Z toho má být 3510 m2 kanceláří a  
5771 m2 obchodů. Zbytek připadne na luxusní byty. 
„Případné zájemce o jednotlivé byty ale musím zklamat – 
jednáme se zájemci o pronájem celého balíku bytů, což je 
i varianta preferovaná investorem,“ uvedl výkonný ředitel 
MAX Immo Carlo Gradl.  
Demolice původního Diamantu se v roce 2007 obešla bez 
větších protestů veřejnosti. Naopak bouřlivější reakci 
vyvolal pozdější záměr zbourat dům na rohu Václavské-

ho náměstí a Opletalovy ulice. Možnost zbourání domu odsouhlasil bývalý ministr kultury Jiří 
Besser, proti je veřejnost i někteří odborníci. 

Rakouský stavitel Müller kromě Rakouska a ČR uskutečnil projekty také v Maďarsku či na Slo-
vensku. V Praze vlastní kromě projektu Diamant i několik nemovitostí v ulici Na Příkopě. 

Rekonstrukce Bubenské 1 na Galilei Business Center 
Současné kancelářské prostory projektu 

Bubenská 1 se brzy změní v unikátní na-
bídku konferenčních a kancelářských 
prostor pod názvem Galilei Business Cen-
ter. K pronájmu bude tento projekt nabízet 
celkem 30 tisíc m2. Stavební povolení oče-
kává investor v červnu letošního roku. 

Rekonstrukce interiérů potrvá 12 měsíců. 
Po jejím dokončení vzniknou unikátní a 
velkorysé společenské prostory, které jsou 
ukázkou doby, kdy estetika vítězila nad 
funkčností. V objektu developer dále plá-
nuje obnovit služby, jako jsou restaurace, kavárny, čistírna, kadeřnictví a další. Developerská spo-
lečnost Orco takto rychle zareagovala na zprávu o přesídlení centrály satelitního navigačního sys-
tému Galileo z Bruselu do Prahy. Nové sídlo GSA v bývalé budově České konsolidační agentury  
v pražských Holešovicích se nachází v těsné blízkosti Bubenské 1. Aktuální nabídkou tak chce 
developer zaujmout především budoucí dodavatele a subdodavatele pro Evropskou kosmickou 
agenturu a systém Galileo. Bývalá budova Elektrických, později Dopravních podniků hlavního 
města Prahy byla uvedena do provozu v roce 1935 a je považována za jednu z nejvýznamnějších 
pražských staveb funkcionalistického stylu. Jde o památkově chráněný objekt s řadou unikátních 
technických řešení. Především interiér budovy je opravdu výstavní ukázkou technicky pojaté vel-
korysé architektury 30. let. 
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Hynek Rajský je 
zodpovědný za práv-
ní agendu CTP zahr-
nující například pří-
pravu právních doku-
mentů pro nájemce, 
banky a státní institu-
ce v souvislosti  
s výstavbou a provo-
zem projektů společ-
nosti CTP. Rajský 

získal pracovní zkušenosti ve společnostech 
KPMG, PricewaterhouseCoopers, T-Mobile a 
na VUT v Brně. Před nástupem do CTP praco-
val v advokátní kanceláři Havel, Holásek & 
Partners, kde se specializoval na bankovnictví 
a finance a na obchodní a korporátní právní 
problematiku. 

Igor Klajmon je 
novým ředitelem 
developmentu CPI 
Group. Igor je absol-
ventem Stavební 
fakulty Vysokého 
učení technického 
v Brně, dále studoval 
na Mackenzie Unive-
sity v brazilském Sao 

Paolu a London Business School ve Velké 
Británii. Má mnohaleté zkušenosti v oblasti 
developmentu a projektového řízení. 

Seminář Kontrolní prohlídky stavebním 
úřadem se koná 1. 3. v Praze 9 a bude zamě-
řen na kontrolní prohlídky stavby dle staveb-
ního zákona č. 183/2006 Sb., dále na povin-
nosti účastníků výstavby, podklady pro prová-
dění kontrolních prohlídek, pravomoci staveb-
ního úřadu při kontrolních prohlídkách, chyby 
na úrovni projektování, realizace, údržby a 
užívání atd. Program a on-line přihlášku na-
jdete na: http://www.studioaxis.cz/. 

 
Konference Lehké obvodové pláště, fasády 

a střechy se uskuteční v Hradci Králové, ve 
dnech 13. a 14. 3. Cílem konference je rozšíře-
ní informací o problémech projekčních ná-
vrhů, realizací lehkých obvodových plášťů a 
zmenšení bariér mezi notifikovanými osoba-
mi, projektanty a realizátory LOP. Hlavní 
otázky, které chtějí organizátoři řešit, jsou: 
Jaké jsou obvyklé vady lehkých obvodových 
plášťů a kde je jejich prvotní příčina? Kde 
„končí“ výplně otvorů a začínají lehké obvo-
dové pláště? Jaké je odborné povědomí o kon-
krétních technických a legislativních požadav-
cích na lehké obvodové pláště a jak je naplňo-
váno v praxi? Lehké obvodové pláště z pohle-
du požadavků, odpovědností a povinností 
(projektantů, zhotovitelů, TDO). Více infor-
mací získáte na adrese: www.stavokonzult.cz . 

Nová linka na výrobu velkoformátových dlaždic 
Linku na keramické dlaždice největších formátů zprovoznila plzeňská firma Lasselberger. Zařa-

dila se tak mezi špičku v Evropě, již reprezentují italští a španělští výrobci. Podnik zároveň investi-
cí za 76 mil. Kč zvýšil kapacitu největšího závodu v Chlumčanech o 600 tisíc m2 na minimálně 
10,5 mil. m2, řekl generální ředitel Lasselsbergeru Roman Blažíček. Kompletní linka italského 
výrobce Sacmi s novou pecí a lisem vyrábí v plném provozu dlaždice 60 x 60 cm. „Formáty 45 x 
45, 60 x 30 a 60 x 60 cm jsou současným trendem. Jde o produkty v nejvyšším cenovém segmentu, 
srovnatelné kvalitou i designem s italskými výrobky,“ uvedl šéf největšího výrobce obkladů v ČR. 
V závodě Rako v Rakovníku už má podnik linku na venkovní obkladačky 60 x 30 cm. Velkofor-
mátové obklady Lasselsbergeru by měly letos tvořit 25–30 % produkce, loni to bylo pod 20 %. 

Infratopení PION 
Na český trh přichází novinka na poli vytápění 

interiérů – stropní infratopení PION. Infračervené 
paprsky představují moderní, ekologickou a eko-
nomicky výhodnou formu vytápění, která může 
být využita nejen v soukromých, ale i komerčních 
prostorech všeho druhu. Topná tělesa PION jsou 
nabízena s pětiletou garanční zárukou, ve čtyřech 
úrovních výkonu (440, 660, 1100, 1400 W) a ve 
dvou základních barevných provedeních – City a 
Country. „Topná tělesa PION fungují na principu 
infračerveného záření, což představuje nejefektivnější způsob, jak přeměňovat energii na teplo. 
Díky infračerveným paprskům jsou podlahy a zdi v místnosti ohřívány rychleji než pomocí kon-
venčních zdrojů. Tento typ vytápění je navíc nejen finančně výhodný, ale i ekologicky šetrný,“ 
shrnuje Jan Horyna ze společnosti Infaline s.r.o., která přístroje PION do České republiky dováží. 

Fotovoltaické moduly vhodné pro zemědělské objekty 
Tři produktové řady fotovoltaických modulů byly certifikovány na odol-
nost proti korozi způsobené výskytem amoniaku a solné mlhy. Vybrané 
moduly Schüco různých výkonů testoval nezávislý certifikační úřad dle 
norem IEC 62716 Ed.1- Draft C: April 2001 a IEC 61701:2000. Poly-
krystalické moduly MPE ze sérií PS 15 a PS 60 i tenkovrstvé mikromorf-
ní moduly MPE BL 01 prokázaly dlouholetou odolnost vůči korozi a 
funkčnost v prostředí se zvýšeným výskytem plynného čpavku, solných 
výparů či vlhkosti. Panely tak lze bez problému umístit například i na 
zemědělské objekty s živočišnou výrobou, kde se ve vyšším množství 
vyskytuje především právě plynný čpavek. „Náročné provozní podmínky, 

kterým jsou fotovoltaické moduly v prostředí farem a jiných zemědělských podniků s chovem 
hospodářských zvířat vystavovány, zvládají bez komplikací. Riziko poškození a snížení funkčnosti 
u nich neexistuje. Působení čpavku je pro moduly zničující, proto je důležité volit spolehlivé pro-
dukty,“ vysvětluje Ing. Martin Grygar, vedoucí technické podpory firmy Schüco International KG. 
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Weber opět přichystal školení a semináře 
Weber organizuje odborná školení pro stavební veřejnost již desátým 

rokem. Školení jsou určena zejména pro aplikační firmy, obsluhu staveb-
nin, bytové domy a odbornou veřejnost. V rámci příprav na letošní stavební sezónu je již nachystána celá řada 
témat. Cílem těchto teoretických i praktických školení je zvýšení úrovně znalostí, poskytnutí praktických a 
aktuálních rad, seznamování s moderními materiály a trendy ve stavebnictví. 

Tato školení můžeme rozdělit následovně: 
• weber.odborná školení: Tato školení doporučujeme zejména realizačním firmám a prodejcům stavebnin. 
Hlavními body školení jsou novinky na stavebním trhu, novinky u Weber, doporučené postupy. Na závěr kaž-
dého školení účastník obdrží certifikát o proškolení.  
• weber.semináře pro bytové domy – SVJ a SBD: Tyto semináře doporučujeme všem těm, kteří se chtějí 
seznámit s komplexním řešením systémů a postupů rekonstrukcí bytových domů. 
• weber.semináře pro odbornou veřejnost: V rámci celoživotního vzdělávání doporučujeme nejen techni-
kům a inženýrům činným ve výstavbě.  
    Všechny tyto semináře jsou ohodnoceny min. 1b v rámci ČKAIT. Školení probíhá ve školicích prostorách na 
střediscích Weber či zákaznických centrech, nebo je možné školení organizovat přímo u zákazníků. 

Zájemci o školení a získání osvědčení Weber se mohou hlásit na www.weber-terranova.cz  . 
 

(Komerční prezentace) 
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